
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
20. 11. 2017 

Kolej Orlík 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:12  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu.  
 
1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Přeschválení Centrály SU ČVUT (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas 5 min.) 
7. Situace v klubu Buben (vede: J. Šebák, typ: diskuze/hlasování, čas: 10 min. ) 
8. Informace z KK a dořešení přesunu majetku z Podolí (vede: T. Gura, V. Huvarová, typ: 
diskuze/hlasování, čas 20 min.) 
9. Ekonomická činnost Podolské Vánoce přicházejí (vede M. Žbirka, typ: hlasování, čas 5 
min.) 
10. Přeschválení ekonomických činností klubu Silicon Hill (Vede M. Kothera, J. Rubáš, typ: 
hlasování, čas 10 min.) 
11. Přeschválení členských příspěvků v klubu BION (Vede T.Pokorný, typ: hlasování, čas 5 
min.) 
12. Preschválenie členských príspevkov klubu Pod-O-Lee (vede M. Žbirka, typ: hlasování, čas 
5 min.) 
13. Přeschválení členských příspěvků klubu Silicon Hill (Vede M. Kothera, J. Rubáš, typ: 
hlasování, čas 5 min.) 
14. Přeschválení členských příspěvků OK (vede O. Surnin, typ: hlasování, čas 5 min.) 
 
Poté požádal o návrhy na předsedajícího zasedání. M. Kothera nepřijal návrh O. Háby, poté 
se vedení ujal J. Šebák. Do programu byly doplněny údaje o vedoucím, typu a předpokládané 
době trvání u těch bodů, kde chyběly. 
Na dotaz zda neodložit schválení členských příspěvků všichni předkladatelé požádali o 
schválení na tomto zasedání, avšak souhlasili s posunem všech těchto bodů na konec 
programu. 
 
Usnesení 17-09-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program poslaný do konference s          
posunem všech bodů o schválení členských příspěvků na konec programu.” 
OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
S. Jeřábek: Jsem v SU aktivní již dlouhou dobu na vícero pozicích. Nyní jsem zde jako                
místopředseda a delegát z AS ČVUT. 
O. Hába: Proč zrovna ty? Místopředseda byl už zoufalý a nezbyl mu nikdo jiný. Některé z                
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ostatních 17 studentů v AS ČVUT nechtěl jmenovat on, jiní nechtěli být jmenováni. 
 

3 Schválení zápisů 
Nebyly připomínky. 
 
Usnesení 17-09-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 26. září. zaslaný do            
konference 18. listopadu.” 
OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 
 

4 Informace z klubů 
Silicon Hill: Bez problémů proběhl Haloween, ale 1 000 lidí nepřišlo. Začalo přihlašování             
kandidátů na polovinu představenstva, zatím žádný kandidát. Probíhá inventura a práce na            
rozpočtu. 
MAS: Omezují nás inventury SÚZu. 
AVC ČVUT: Problémy s připojením se nijak neposunuly. Streamovali jsme spoustu akcí, mj.             
Volbu rektora či oslavy 17. listopadu. 
BION: Chystají se volby, snad brzy bude nové vedení klubu. 
OK: Proběhly volby, zítra začne druhé kolo hlasování (opakované z důvodu nesrovnalostí).            
Pracujeme na infrastruktuře. 
19:28 přichází Václac Dyntar a David Vrtěl 
ISC: Study abroad, soutěže, teambuildingy. Nový prezident, schválena výročka 2016,          
organizována mezinárodní akce ITcon. 
SIN: Proběhlo výjezdko. K posilovně jsme pořidili infrasaunu. 
ESC: Pokračujeme v pořádání přednášky či workshopu týdně. Zájem sice klesá ale jen             
mírně. 
Křesťanský klub: Proběhly dušičky, nadále se scházíme. 
EP: Rektor krade dresy. Už třetí za třetí rok. Začali jsme vyhrávat. Každý zápas bude na                
praha.tv, vždy máme dodat záznam s článkem. S BIONem plánujeme charitativní vánoční            
akci - sbírku hraček. 7. ledna hrajeme proti výběru výběru amerických hokejistů. 
BEST: Proběhl bez problémů EBEC, chystáme ve spolupráci se škoda auto HackDay.            
Máme hodně nováčků. 
FIT++: Proběhly narozeniny FITu, LANpárty chystáme výlet na Sněžku. 
Buben: Bez problémů proběhl Haloween, sbíráme kandidáty do voleb. 
POD: Inventura, volíme předsedu, chystáme rozpočet. 
eFD: 9.11. shromáždění klubu a volilo se představenstvo. Mandát začíná zítra. Je tam 5              
kluků. 
Čajovna: Integrační párty nováčků. 
  

5 Info z Akademického Senátu 
Novým rektorem na období od 1. února byl zvolen doc. Petráček. Na mimořádném             
zasedání začátkem listopadu pak z toho zásadního vyberu schválení rozpisu příspěvku pro            
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rok 2017, což je krok nutný k sestavení rozpočtu, vyjádření k vyrovnání RIV bodů mezi               
CIIRC a FEL a neschválení statutu Rady pro vnitřní hodnocení. 
  

6 Přeschválení Centrály SU ČVUT 
J. Šebák: Centrála byla navrhovaná jako pružná. Počítalo se spíše s rozšiřováním, ale             
zatím se jen zúžila. Děkuji všem členům centrály za kritické období v říjnu. Především              
Tazimu, který v podstatě převzal agendu Vítka Diviše. Nyní bychom chtěli do centrály přidat              
Honzu Máru. 
J. Mára: Studuju prvák magistra na FITu. Začal jsem zástupce koleje na SIN, přidalo se PR                
pak předsedování. Pak jsem kolej opustil, nyní jsem zpátky na SIN. Byl jsem také v AS                
ČVUT. Mým cílem mimo čistě práci pro centrálu je setkávání a předávání zkušeností a              
nastavení nějaké formy spolupráce s fakultami, aby tyto cestičky byly vyšlapány natrvalo. 
T. Gura: Nemělo by předávání zkušeností spadat pod HR? Ano a ne. Chystám schůzky              
čistě v rámci PR, což je uzší okruh lidí, kde bych chtěl zase naopak jít více do hloubky. 
V. Huvarová: Plány s PR SU mimo schůzky? Jak má PR vypadat? Zatím chci tvořit               
komunitu, mám zatím menší cíle. Chci také nějak ukotvit spolupráci s ČVUT. 
O. Hába: Proč chcete do CEN zrovna Honzu? J. Šebák: Je nás málo a každý člověk je                 
dobrý. Má zkušenosti s SU, s vedením klubu i PR. Zná prostředí PR ČVUT. Nepracuje. 
O. Hába: Jaké máš cíle? J. Mára: Lidi z PR se budou do půl roku znát jménem. 
O. Hába: Co v PR funguje a nefunguje? J. Mára: Nefunguje toho dost - třeba FB propojení.                 
Asi protože se nepotkáváme. Funguje to, že jsme schopni velmi rychle vytvořit slušnou akci. 
J. Rubáš: Jednání s PR fakult mají jít přes tebe vždy nebo jen když potřebujeme poradit?                
J. Mára: Ideálně bych o tom vždy věděl. Pokud vám to funguje, nebudu do toho rýpat, ale                
rád bych byl v kopii. 
J. Rubáš: Je PR sekce od toho, aby pořádala akce? J. Mára: Ten pojem se dost zneužívá a                 
akce pod to přibalují. Nyní se to už těžko bude měnit, aby PR byla pouze propagace.                
J. Šebák: Honza dostane primárně PR, projekty bude primárně dělat Tazi, co se týče             
budgetu, deadlinů a podobně. Na pozici hlavního organizátora je vždy ten, kdo k ni má               
nejblíž. Třeba na bowlingu bude opět nejvíc pracovat Standa Jeřábek. 
 
Usnesení 17-09-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje centrálu SU ČVUT ve složení Jozef Šebák,            
Stanislav Jeřábek, Michal Kothera, Tomáš Drábek a Jan Mára.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
  

7 Situace v klubu Buben 
Požádali jsme o předložení pokladny ke kontrole. Marie Dvořáková prý zapomněla heslo k             
trezoru. Centrála ho s Kontrolní komisí převzala a se zámečníkem otevřela. Byl bez peněz.              
Marie Dvořáková poté s námi nekomunikovala a pouze odpovídala, že nemá čas. 
Několikrát jsme ji vyzvali i prostřednictvím právníka. Poslední den termínu pro odpověď v             
předžalobní výzvě (2.11.) se nám ozvala. Byla domluvena schůzka 9.11. ve 22:00. 2,5h             
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před schůzkou se omluvila s tím, že musela urgentně domů. 
Požádal jsem právníka o přípravu podkladů k podání trestního oznámení. Jakmile je budu             
mít, vyzvu Marii ještě s podklady v ruce. Pokud dál nebude komunikovat, podám na policii               
oznámení. 
Ruby: Co pak bude muset udělat abys ho nepodal? J. Šebák: Buď přímo peníze nebo               
alespoň uznání dluhu.J. Mára: Nehrozí promlčení? J. Šebák: Nějaká doba je, ale v řádu let. 
OH: Pokusili jste se ji potkat osobně a třeba předat ten dopis? J. Šebák: S těmi podklady to                  
určitě zkusíme. 
T. Gura: Už tu takové problémy byly, příliš s tím neotálejte. J. Šebák: Určitě už to dlouho                 
natahovat nebudeme. J. Mára: Měsíc? J. Šebák: Určitě ne. 
  

8 Informace z KK a dořešení přesunu majetku z Podolí 
T. Gura: 20.9. vznikl podnět k prošetření přesunu majetku z Pod-o-Gym. Kontaktovali jsme             
jak BUK, tak MAS. Na POD na představenstvu to vzal O. Karmazín na sebe, za což mu                 
děkuji. Působilo to na mě tak, že nemusel. Představenstvo tvrdí, že o ničem nevědělo. 
18.10. vydala Kontrolní komise usnesení, které šlo také do Parlamentu. Byla požadována            
inventura majetku. Pokud k tomu nedojde, tak navrhujeme odvézt majetek zpět a náklady             
na převoz rozdělit těm 3 klubům. 
Do 14.11. se nestalo nic, tak jsem popíchl. Na POD se pohádali. MAS to chce vrátit, ale                 
stále chybí inventura. Na Bubnu inventuru mají a dodají víkend 25-26, jelikož je odpovědná              
osoba do té doby v zahraničí. 
Já bych rád věděl, zda jako komise máme v tomto návrhu řešení podporu. 
J. Mára: Až dodají inventuru, tak se stane co? T. Gura: Pak budu vědět, zda došlo k                 
naplnění podezření z prodeje mimo SU. 
OH: Kdo v tom hrál jakou roli? T. Gura: O. Karmazín je předseda POD, přesun provedl J.                 
Krejza. Celé se to řešilo dlouhou dobu, mám mailovou komunikaci (či fb screnshoty), která              
je ovšem často vystřižená z kontextu a vycenzurovaná. O. Karmazín vzal na sebe, že              
nesvolal představenstvo a nenechal majetek vyřadit z inventury. 
OH: Kdo byl na straně příjmové? Kdo za tím stál a jak to probíhalo? T. Gura: MAS i BUK to                    
prý probírali na představenstvech, ale v žádném zápise jsem to nenašel. Bohužel se             
všechno stalo příliš rychle s tím, že ty věci překážely na podolské menze a papíry se                
sepíšou ex post. Po dvou dnech již přišla stížnost z VIP členů POD. 
M. Žbirka: Myšlenka byla dlouho známá ale realizace přišla nečekaně. O. Karmazín byl             
před předsedováním správcem či zástupcem správce posilovny. 
V. Jelínek: Byly jsme informování, že k přesunu dojde a bude bez problémů. Oficiálně jsme               
se k tomu nevyjadřovali. Byla to informace v bodu různé. 
M. Čerňan: Diskutovalo se o tom v různém několikrát. Formálně je to v zápisu ze schůze                
v červnu, kde jsme s tím počítali v rozpočtu schváleném v září. Vybavení přišlo, nedali jsme               
ho k používání. Proběhla technická prohlídka vybavení a na jejím základě po poradě se              
správci posiloven jsme se i ve spojitosti se vzniklou situací rozhodli vybavení vrátit. 
 
Usnesení 17-09-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT žádá kluby Pod-O-Lee, Buben a Masařka o dořešení            
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přesunu majetku mezi těmito kluby a předložení požadované inventury kontrolní          
komisi do 30. listopadu 2017. Pokud tak kluby neučiní, SP SU ČVUT je zavazuje              
k navrácení přesunutého majetku zpět do klubu Pod-O-Lee, přičemž o náklady na           
tento přesun se podělí rovným dílem.” 
OHP: 16; 15:0:1 → Usnesení přijato 
 
V. Huvarová: Proběhla schůzka na SH minulý týden. Řešili jsme zacházení s hotovostí,             
inventarizace majetku a další. Z výstupů ze schůzky připravíme interní předpis, který by             
řešil pravidla pro kontrolu pokladny a pro zacházení s majetkem klubů. Součástí tohoto             
předpisu budou formuláře, které by práci s majetkem a hotovostí měly ulehčit. 

9 Ekonomická činnost Podolské Vánoce přicházejí 
Zaslali jsme ceník schválený představenstvem, kde je chyba v kalkulaci DPH. Upravenou            
verzi jsme vzhledem k neschválení v představenstvu neposílali. 
O. Hába: Mimo alkoholu by po sjednocení DPH na občerstvení a služby měla být na               
všechno sazba 15 procent. Některé kalkulačky to mohou počítat nepřesně, nakonec to            
stejně vyřeší účetní, ale my bychom měli toto vědět, abychom i právě od DPH mohli               
odvozovat ceny. 
 
Usnesení 17-09-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee s          
názvem "Podolské Vánoce přicházejí" zaslanou do konference 14. listopadu s          
úpravou sazby daně tak, aby odpovídala platným právním předpisům České          
republiky. Tato úprava se nepromítne v ceně včetně DPH, ale promítne se do ceny              
bez DPH.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
  

10 Přeschválení ekonomických činností klubu Silicon Hill 
M. Kothera: Žádná cena se nemění. 
J. Mára: Velmi široké rozmezí u audiovizuální techniky? M. Kothera: Hodně záleží na tom              
nejen komu se půjčuje, ale taky na jaký typ akce. 
O. Hába cituje I. T. Pelikánovou: Přesně definované podmínky nejsou, standard jsou 2 % z               
nákupní ceny, pokud není jiná zvyklost (třeba bezdrátové mikrofony 500/den). U           
vícedenních výpůjček závisí na mnoha kritériích. Například komu se půjčuje, zda na            
komerční či třeba charitativní akci a zda akci obsluhuje známý člověk či nikoliv. 
T. Gura: Je třeba říct, že v mnoha případech jde o zápůjčky jiným rentálkám, které pak                
zapůjčují techniku na jiné akce AVC.SH. 
J. Rubáš: Asi by nemusel být problém dopsat důvody ke stanovení dané ceny pro danou               
zápůjčku. 
J. Šebák: Navrhuji hlasovat o předloženém, jelikož to takto doteď platí. Rád bych inicioval              
schůzku AVC SH, samotného SH, centrály SU a dalších, ale nerad bych tím teď ohrozil               
fungování. 
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O. Hába: SHOW je problém, takto je to bianco směnka. PR předměty jsou zcela bez               
omezení. Omezil bych je zespoda nákupní cenou předmětu. 
S. Jeřábek: Rozhodně podporuju Ondru v postoji k SHOW. Máme zkušenost s mimořádným             
PAR kvůli letošnímu ročníku, ale takhle se to neřeší. 
M. Kothera: Navrhuji schválit bez oněch 2 řádků. 
 
Usnesení 17-09-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomické činnosti klubu Sillicon Hill          
zaslané 17. listopadu 2017 s vyškrtnutím položek "SHOW - prodej občerstvení" a            
"Prodej PR předmětů".” 
OHP: 16; 13:0:3 → Usnesení přijato 
 
22:01 odchází V. Jelínek 
  

11-14 Členské příspěvky 
T. Pokorný odprezentoval předkládané příspěvky. Beze změn. 
M. Žbirka odprezentoval předkládané příspěvky. Jsou změny: Rozděleno na základní a           
síťové. Zrušena počítačová učebna, která je v základním (200 korun). Síť zlevňuje z 800 na               
600 korun. 
M. Kothera odprezentoval předkládané příspěvky. Zůstává současný stav. 
O. Surnin odprezentoval předkládané příspěvky. Beze změn. Jsou 2 členství: Základní za            
800 a rozšířené za 1000 (+posilovna) 
J. Mára: Jak si na podlí odpouštíte aktivním? MŽ doteď základní nebylo, ale předpokládám,              
že se bude odpouštět daná služba, o kterou se starají. V případě PR apod. podle odvedené                
práce, přičemž jakésio hlavní členství je síťové. 
OH: Nechtěli jste Tomáši (Pokorný) dorovnat těch 800. T. Pokorný: Ne, nemůžeme            
poskytnout takový servis. 
J. Šebák: Komu patří nulové členství? T. Pokorný: To je pro aktivní ve SVALu. Jejich               
seznam si vede vedoucí SVALu. S. Jeřábek: Po zamyšlení jsem to pochopil, jelikož BION je               
v podstatě spojení kolejního a zájmového klubu. J. Šebák varoval před "černými dušemi". 
J. Šebák: Jak na OK když mám základní a chci rozšířené?  O. Surnin: Doplatí se 200. 
22:09 přichází V. Jelínek 
 
Usnesení 17-09-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubu BION dle           
podkladů zaslaných do konference 13. listopadu.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
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Usnesení 17-09-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubu         
Pod-O-Lee dle podkladů zaslaných do konference 14. listopadu.” 
OHP: 16; 14:0:2 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 17-09-09: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubu Silicon          
Hill dle podkladů zaslaných do konference 17. listopadu.” 
OHP: 16; 15:0:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 17-09-10: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubu Orlík dle           
podkladů zaslaných do konference 18. listopadu.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
 

15 Různé 
M. Žbirka: 13.12. jsou podolské Vánoce. 
J. Klesa: Hledáme místnost. 
M. Kothera: Budeme rádi když nám pomůžete s organizací Student netze trefen.; Na webu              
je kalendář SU, vznikla konference Kampus Dejvice 
P. Šatra: Navrhl jsem formulář o doporučení za aktivní práci v SU, který může pomoct při                
hledání zaměstnání aktivním členům. 
J. Šebák: Proběhlo výjezdko SU, máme pozitivní feedback. Dále proběhla Hokejová bitva.            
ČVUT bylo prezentováno bohužel pouze SU, jelikož PR ČVUT bylo na Gaudeamu. Účastnili             
jsme se na akcích k 17. listopadu, také na Studentském sněm Kampusu Dejvice. 
Chystáme Bowling 20.1. a Vánoční večírek 13.12. 
Přišla žádost na rezervní fond klubů. Chtěl ho SH i POD. Je s tím spojená velká byrokracie.                 
Možností by byl transparentní účet pro všechny kluby současně. J. Rubáš: Chceme tam ty              
peníze poslat jednou a to ideálně navždy. S možností společného účtu jsme srozuměni a              
také nám vyhovuje. 
22:52 odchází T. Pokorný 
Je třeba přeschválit nějaká IP, hlavně IP o odvodech a jednací řád. Rádi bychom              
zapracovali odvody zájmových klubů s většími příjmy. Chceme napsat IP o fondu projektů. 
S. Jeřábek: Proběhl studentský konvent - akce SK RVŠ - kde jsem SU zastupoval.              
Chystáme rozšíření služby Car4Way, kde má SU svůj účet, do klubů. Momentálně řešíme             
odpovědnost jednotlivých lidí v případě nehod apod. 
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